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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 113/30.04.2020 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 7.923/03.04.2020 
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 03.04.2020, ora 15.00 
 
 

 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean 
Arad a Dispoziţiei nr. 155/03.04.2020 a preşedintelui Consiliului Judeţean privind 
convocarea în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de 
zi, data, ora şi locul desfăşurării). Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 
 Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni, Silvana Lupu – Secretar general al Județului.   

Absenți: Ispravnic Cristian-Ilie, Plaveţi Ioan, Pop Alin și Retter Iosif – consilieri 
județeni. 

 
Domnul Salaşan Cristian-Ioan, nu participă la votul exprimat pentru aprobarea 

ordinii de zi. 
Domnul Lucaci Cornel-Ștefan, nu participă la votul exprimat pentru aprobarea 

ordinii de zi și pentru primul punct al ordinii de zi.  
Doamna Popa Garofiţa și doamna Stan Simona-Lucia nu participă la votul exprimat 

pentru aprobarea ordinii de zi și pentru primul punct al ordinii de zi. 
 
 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Stimați colegi, suntem pregătiți să intrăm?  
Dl Cadar Răzvan: Închideți microfoanele toți, vă rog! 
Dl Feieș Cristian: Moșneag! Și tu închideți microfonul! 
Dl Cionca Iustin: Da. Sunt închise acuma. Avem astăzi pe ordinea de zi două 

puncte. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 
nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. Punctul 2, proiect de 
hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe 
anul 2020. Cine este de acord cu ordinea de zi?  

Dna Lupu Silvana: Apelez în ordine alfabetică, „pentru”, „împotrivă” sau „abținere”. 
Domnul Bîlcea? 

Dl Bîlcea Sergiu: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
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Dl Boloni Gyorgy: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga? 
Dl Bozga Doru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Butunoi?  
Dl Butunoi Adrian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Dl Cadar Răzvan: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? 
Dl Ciceac Vasile: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul președinte? 
Dl Cionca Iustin: Da. Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Craivan? 
Dna Craivan Camelia: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Dna Crișan Corina: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Dl Duruș Daniel: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Feieș? 
Dl Feieș Cristian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor? 
Dl Gligor Ioan: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Ați intrat, domnul Gligor? 
Dl Gligor Ioan: Da, da, am intrat. Pentru am spus. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ispravnic? Domnul Lucaci? Domnul Manguci? 
Dl Manguci Ciprian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Dl Moșneag Ovidiu: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț? 
Dl Moț Petru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Dl Pădurean Petru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero? 
Dl Pero Tamas: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? Domnul Pop? Doamna Popa? Domnul 

Purcaru? 
Dl Purcaru Mircea: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan? 
Dl Remețan Florin: Pentru. Mă auziți? 
Dna Lupu Silvana: Da, v-am auzit.  
Dl Remețan Florin: Silvana, pentru. 
Dna Lupu Silvana: Da, da. Am auzit. 
Dl Remețan Florin: Spune-i la președinte să își închidă microfonul că este lângă 

tine și faceți microfonie. Este valabil și pentru președinte să închidă microfonul. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Salașan? Domnul Sabău?  
Dl Săbău Gheorghe: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan? Domnul Sulincean? 
Dl Sulincean Marius: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Trifon? 
Dl Trifon Daniel: Pentru. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Dl Țolea Adrian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Dl Ulici Ion: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Dl Urzică Cristian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: A fost adoptată ordinea de zi. 
 
Ordinea de zi a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad din data de 3 

aprilie 2020 s-a votat cu 25 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 

ORDINEA DE ZI 
a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 03.04.2020, ora 15.00 
 
 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor 
precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad pe anul 2020 – inițiativa președintelui.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
100/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 3 aprilie 2020.   

 
 
Dl Cionca Iustin: Da. Deci, Țolea închide microfonul, Doru Bozga, Daniel Trifon, 

Gligor, Butunoi, Camelia Craivan, Corina Crișan, Manguci. 
 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 

nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Proiect de hotărâre 

pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind 
aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
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secţiunii de dezvoltare. Este vorba despre suma de o sută nouăzeci și cinci de mii de lei 
pentru plata PCR-ului Real-Time de la Unifarm. Dacă sunt intervenții? 

Dl Moț Petru: Aș avea eu o intervenție. Moț. 
Dl Cionca Iustin: Vă ascult, domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Domnule președinte, v-aș ruga să ne lămuriți puțin dacă este în 

această situație vorba de același aparat de care am mai discutat și la o ședință anterioară, 
pentru că noi așa reținem că am mai alocat o astfel de sumă de o sută nouăzeci și cinci de 
mii. Este un alt aparat? Este același aparat? 

Dl Cionca Iustin: Da, este al doilea…, acest aparat este primul care a venit de la 
Unifarm, aseară ne-a venit factura. Celălalt pe care l-am plătit cu cofinanțare de la 
Guvernul României este licitat și plătit. 

Dl Moț Petru: Deci, practic este vorba de două aparate…, 
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Moț Petru:…, pentru care plătim pentru fiecare aceeași sumă. 
Dl Cionca Iustin: Este același furnizor din câte am văzut. 
Dl Moț Petru: Nu știu, nu am văzut furnizorul. Aș mai avea o întrebare. Dacă de 

data aceasta aparatul respectiv, de fapt acesta despre care discutăm în acest moment 
este funcțional? Pentru că la celălalt am înțeles că nu sunt toate componentele. Deci, dacă 
acesta este aparatul întreg și poate fi folosit imediat ce intra în testare? Aceasta ar fi o 
întrebare. Și a doua întrebare vizează faptul că în referat se spune că acest sistem Real-
Time PCR este necesar pentru combaterea transmiterii infecției. Ori, noi știam că aceste 
aparate sunt necesare pentru testare. V-aș ruga să ne lămuriți și această chestiune din 
referat. 

Dl Cionca Iustin: Unde scrie în referat? 
Dl Moț Petru: În referat prima pagină jos mi se pare. 
Dl Cionca Iustin: Da, da, da. Bine, combaterea transmiterii…, puteți să o luați așa în 

sensul larg că face asta, dar el este pentru testare. Evident că dacă ne testăm descoperim 
că suntem pozitivi, urmează imediat internarea și avem dreptul la tratament. Dar, este 
aparat de testare. Acuma, în legătură cu întrebarea care mi-ați adresat-o. Acest aparat 
care îl plătim acum mai are nevoie de un extractor ca să lucrăm automat. El se poate 
acum lucra doar manual. Restul laboratorului avem toate…, (neinteligibil), și toate celelalte 
componente. Al doilea care l-am cumpărat prin licitație publică se montează la ora aceasta 
de către o echipă de specialiști, chiar acum am vorbit cu șefa laboratorului. Duminică vine 
firma, specialiștii, să facă instructajul personalului. Aș vrea să lămurim, pentru că sunt de 
multe ori întrebări, de ce nu sunt instruiți cei care lucrează pe aceste aparate. Este un 
aparat cu care nu s-a mai lucrat în județul nostru și personalul trebuie să aibă răgazul de a 
învăța până la urmă să facă aceste lucrări care se fac în laboratoare și sperăm că într-un 
termen cât mai scurt, adică de luni, că teste am primit..., (neinteligibil), să putem să lucrăm 
și pe celelalte două, pe unu manual și pe unu automat, până când o să găsim un extractor 
să lucrăm pe toate automat. Dar deja vorbim de trei laboratoare. Unu la DSP, care încet, 
încet s-au obișnuit și angajații, fac treizeci și ceva de teste la patru ore, chiar la șase ore, 
depinde acuma de dexteritatea cu care lucrează. Au lucrat două ture, începând de astăzi, 
domnul director mi-a promis că începe să…, (neinteligibil), au lucrat mai mulți într-o tură să 
învețe unii de la alții și sper că de săptămâna viitoare să putem testa cât mai mult. Pe 
lângă acesta, am primit o sponsorizare din partea unui agent economic cu teste rapide, 
avem șapte sute de teste care sunt astăzi la UPU și începe testarea personalului 
asimptomatic pentru că la celelalte nu avem voie, decât personalul simptomatic. Mai avem 
douăzeci de minute, dacă vă grăbiți cu întrebările. 
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Dl Moț Petru: Da. La acest aparat intenționați să cumpărați și kit-ul acela de testare 
automată sau componentele pentru testarea automată? 

Dl Cionca Iustin: Extractorul, ziceți! 
Dl Moț Petru: Extractorul. Îmi cer scuze, nu cunosc termenii medicali. 
Dl Cionca Iustin: Da. În măsura în care o să îl găsim undeva la un furnizor, 

intenționăm să îl cumpărăm pentru că este păcat să lucrezi manual, expunerea este mult 
mai mare pentru personal. 

Dl Moț Petru: Și există și o mai mare viteză dacă se lucrează automat? 
Dl Cionca Iustin: Există și o mai mare viteză. Dar să știți, la Spitalul Clinic de la 

Infecțioase Timișoara se lucra manual până acum. Ce am primit noi este o aparatură mai 
modernă. 

Dl Moț Petru: Bun. Și atunci ca să concluzionăm, acești bani sunt pentru alt aparat 
decât cel cofinanțat, deci nu sunt pentru cofinanțarea de la Ministerul Sănătății. 

Dl Cionca Iustin: Nu. Un aparat l-am plătit împreună cu Guvernul, acest aparat îl 
plătim noi. Eu o să încerc să recuperez banii aceștia de la Guvern sau chiar din fondurile 
europene pe modelul retrospectivă pentru că ați văzut și dumneavoastră că am primit trei 
miliarde de euro, bani pe care îi putem folosi pentru dotare. Dar, noi nu mai stăm acum, 
folosim din resurse proprii și încercăm să recuperăm banii după aceea, să ne reconstituim 
fondurile proprii.  

Dl Moț Petru: Ok. Și o ultimă întrebare, scurt. Acest aparat care îl plătim acum, 
când estimați că va intra în funcțiune? 

Dl Cionca Iustin: Manual, luni. Automat depinde când găsim extractorul. Noi am 
făcut o testare a pieței, din păcate sub două săptămâni nu am găsit nicăieri ofertă. Dar 
încă odată, nu depinde de noi. Noi dăm banii Spitalului și ei fac procesul de selectare a 
ofertelor, de achiziție și sper ca într-un termen cât mai repede să reușim să avem toate 
aceste laboratoare funcționale. 

Dl Moț Petru: Nu mai am întrebări. Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Și eu mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, 

cine este pentru? 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bîlcea? 
Dl Bîlcea Sergiu: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Dl Boloni Gyorgy: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga? 
Dl Bozga Doru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Butunoi?  
Dl Butunoi Adrian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Dl Cadar Răzvan: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? 
Dl Ciceac Vasile: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul președinte? 
Dl Cionca Iustin: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Craivan? 
Dna Craivan Camelia: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Dna Crișan Corina: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Dl Duruș Daniel: Pentru. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Feieș? 
Dl Feieș Cristian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor? 
Dl Gligor Ioan: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Dl Moșneag Ovidiu: Nu este Lucaci. 
Dna Lupu Silvana: A intrat că l-am văzut, dar nu ne aude. Domnul Manguci? 
Dl Manguci Ciprian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Dl Moșneag Ovidiu: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț? 
Dl Moț Petru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Dl Pădurean Petru: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero? 
Dl Pero Tamas: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? Domnul Pop? Doamna Popa? Domnul 

Purcaru? 
Dl Purcaru Mircea: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan? 
Dl Remețan Florin: Pentru.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Salașan?  
Dl Salașan Cristian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Sabău?  
Dl Săbău Gheorghe: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan? Domnul Sulincean? 
Dl Sulincean Marius: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Trifon? 
Dl Trifon Daniel: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Dl Țolea Adrian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Dl Ulici Ion: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Dl Urzică Cristian: Pentru. 
Dna Lupu Silvana: Hotărârea a fost adoptată. 
 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad 

nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020 s-a votat cu 26 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
101/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 
privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2020 – inițiativa președintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc! Trecem la punctul 2. Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe anul 2020. Am..., 
(neinteligibil), pe lângă banii de care vă spuneam mai devreme o sută nouăzeci și cinci de 
mii încă zece mii..., (neinteligibil), adică zece milioane pentru materiale sanitare și 
medicamente. Ca să vă informez că aseară, azi-noapte de fapt am primit materiale de la 
Unifarm, patruzeci de mii de bonete, o mie de combinezoane de un fel, zece mii de alt fel, 
paisprezece mii de alt fel, încă o mie, botoșei nouăzeci de mii, mănuși de examinare o 
mie, alt fel de mănuși nouăsprezece mii și încă un fel de mănuși zece mii. De asemenea 
am primit o mie de ecrane de protecție. Valoarea totală a acestor echipamente două 
milioane șase sute nouă mii două sute cincizeci și cinci. De asemenea o să alocăm bani 
pentru medicamente și pentru restul echipamentelor de protecție pe care nu le-am găsit la 
Unifarm, încercăm să găsim alt producător sau un importator care să aducă măștile care 
nu le-am găsit, capeline și celelalte materiale pe care le-au cerut. Vreau să vă spun că am 
primit azi-dimineață o estimare a necesarului lunar de echipamente de protecție la nivelul 
Spitalului și pentru o lună de zile avem nevoie de zece milioane de lei. Deci, costurile sunt 
foarte mari. De asemenea, estimarea pe medicamente, am aici o estimare pentru trei luni 
de zile care este opt milioane o sută cincizeci de mii de lei. De aceea vreau să vă spun că, 
costurile pentru tratarea acestei boli sunt foarte mari și noi acum am alocat zece milioane, 
deși încă nu îi avem încasați, sperăm ca veniturile totuși să se mai colecteze. Noi am 
reușit acum cred că o colectare de șaizeci la sută din ceea ce ne-am programat și după 
cum știți, economia încet, încet scade din cauza faptului că scade numărul celor care 
muncesc, scade colectarea, scade plata către administrația locală și vă rog să transmiteți 
mesajul acesta către cetățeni. Cei care pot să stea izolați, să păstreze distanța socială, să 
o facă, pentru că avem..., (neinteligibil), foarte mari și ne așteaptă o perioadă foarte grea. 
Dacă sunt întrebări? 

Dl Moț Petru: Aș dori să..., (neinteligibil), dacă se poate. 
Dl Cionca Iustin: Nu am înțeles. Mai spuneți odată? 
Dl Moț Petru: Zic, dacă pot să adresez eu două întrebări. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog! Sigur. 
Dl Moț Petru: Am văzut în raport și în referat că suma aceasta se ia de la 

întreținerea drumurilor. Întrebarea ar fi dacă pe drumuri mai rămâne vreo sumă? Că nu am 
acuma în față alocările inițiale. Și mă rog, la altă întrebare mi-ați răspuns dumneavoastră, 
vizavi de pe ce perioadă ne ajunge această sumă de bani. Deci, ar fi odată chestiunea 
dacă mai rămân ceva sume de bani pe întreținerea drumurilor? Și a doua chestiune, 
dacă..., sau în ședința trecută ne spuneați să unele sume din fondurile europene pot fi 
relocate la aparatură medicală. Dacă s-au mai făcut ceva pași concreți în acest sens și ce 
anume? 
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Dl Cionca Iustin: Da. În legătură cu prima întrebare. Au mai rămas bani. Nu am luat 
toți banii. Avem niște contracte cu agenții economici, trebuie lăsată și economia să 
supraviețuiască cât de cât dacă vrem să mai avem și încasări. Pentru contractele pe care 
le avem semnate avem sume..., (neinteligibil), poate să lucreze în perioada aceasta și ei 
sigur că vor plăti impozite pe veniturile celor care lucrează acolo, impozitul pe profit și taxa 
pe valoarea adăugată. A doua întrebare era legată de..., 

Dl Moț Petru: Cu banii europeni care pot fi relocați..., 
Dl Cionca Iustin:..., (neinteligibil), pe fondurile europene. Cele șase sute și ceva de 

mii de euro urmează să semnăm act adițional pe cele două contracte de finanțare, Spitalul 
de Infecțioase și ISU și în momentul în care o să avem actul adițional semnat..., 
(neinteligibil), atunci o să începem procedura de..., (neinteligibil).  

Dl Moț Petru: Da. Mulțumesc! Și doar o mică, o ultimă chestiune. Anume, dacă s-a 
atribuit ceva pentru vreun contract pentru cazarea medicilor și a personalului medical aflat 
în situația de a beneficia de o astfel de cazare până în acest moment?  

Dl Cionca Iustin: Până în acest moment s-a făcut testarea pieței, astăzi la ora cinci 
are loc deschiderea ofertelor și avem zece ofertanți și după aceea vă ținem la curent. 

Dl Moț Petru: Bine. Mulțumesc!   
Dl Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc. Alte întrebări? 
Dl Sulincean Marius: Aș avea…, 
Dl Săbău Gheorghe: Am o întrebare, domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, vă rog! 
Dl Săbău Gheorghe: Ce medicamente s-au comandat exclusiv pentru tratamentul 

COVID-19? 
Dl Cionca Iustin: Acuma, haideți să vă spun. Nu pot să vă spun ce s-au comandat 

că nu avem noi acces. Acolo farmacia Spitalului..., eu vă spun ce avem pe lista de la ei: 
Kaletra, Resolta, Plaquenil și ceva..., (neinteligibil). Deci, asta este pe referatul de 
necesitate. Ce au comandat ei până acum, ce au în magazin nu știu să vă spun. Nu, nu 
înțeleg. Nu știu, cine vorbește? 

Dl Moșneag Ovidiu: Domnul președinte, votăm? Că nu mai am curent în telefon. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dar vreau să vad dacă mai sunt intervenții. Dacă nu mai 

sunt, cine este..., 
Dl Sulincean Marius: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Haideți că..., 
Dl Sulincean Marius: Aș avea două întrebări dacă se poate, domnule președinte. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, nu sunteți de acord să votăm și după aceea vă 

răspund la întrebări până se epuizează timpul, să nu ratăm votul. 
Dl Sulincean Marius: Da, da, da. 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 
Dl Moșneag Ovidiu: Eu sunt pentru. 
Dl Purcaru Mircea: Pentru. 
Dl Butunoi Adrian: Butunoi. Pentru. 
Dl Ulici Ion: Ulici. Pentru. 
Dl Cadar Răzvan: Cadar. Pentru. 
Dl Săbău Gheorghe: Sabau. Pentru. 
Dl Purcaru Mircea: Purcaru. Pentru. 
Dl Urzică Cristian: Urzică. Pentru. 
Dl Manguci Ciprian: Manguci. Pentru. 
Dl Pădurean Petru: Pădurean. Pentru. 
Dl Feieș Cristian: Feieș. Pentru. 
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Dl Remețan Florin: Remețan. Pentru. 
Dna Craivan Camelia: Craivan. Pentru. 
Dna Popa Garofița: Garofița. Pentru. 
Dl Țolea Adrian: Țolea. Pentru 
Dl Pero Tamas: Pero. Pentru. 
Dl Cionca Iustin: Silvana…, (neinteligibil). Este cineva împotrivă? Înseamnă că 

există unanimitate. Trecem la..., vă rog! Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteți, domnule președinte! Am înțeles zilele 

trecute că unul dintre medicamentele din schema de tratament de la Timișoara pe care o 
utilizează și Spitalul de la Arad lipsește. În acest moment îl avem? Și a doua întrebare..., 

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Care medicament întrebați? 
Dl Sulincean Marius: Într-o conferiță de presă pe care ați avut-o recent, la care a 

participat și domnul director Domșa, spunea că unul dintre medicamentele din schema de 
tratament lipsește. Nu știu care dintre ele. În acest moment îl avem? 

Dl Cionca Iustin: Deci, dacă vă referiți la Plaquenil, am primit, da. 
Dl Sulincean Marius: Atunci întreb încă odată, avem toate medicamentele din 

schema de tratament în acest moment? 
Dl Cionca Iustin: Nu le avem. Nu le avem și dacă doriți, încerc să vă explic și de ce. 

Având în vedere că protocolul a apărut de câteva zile, farmaciștii nu aveau de unde să știe 
ce medicamente să aprovizioneze. Aceste medicamente nu sunt uzuale pentru alte 
tratamente și sunt făcute special pentru schema de tratament Coronavirus. De aceea..., 

Dl Sulincean Marius: Am înțeles…, (neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Aceste medicamente nu se găsesc la liber, toate sunt coordonate 

de Ministerul Sănătății prin Unifarm și am înțeles acum de la domnul ministru că se vor 
face stocuri de la toate Spitalele și vor fi corelate aceste stocuri cu necesarul. Adică, acolo 
unde sunt mai mulți bolnavi testați și pozitivi, vor primi numărul necesar de medicamente, 
iar unde nu au situația aceasta, se vor lua medicamentele și se vor trimite spre zonele 
care într-adevăr au nevoie de aceste medicamente. 

Dl Sulincean Marius: Mulțumesc! Și atunci a doua întrebare. În situația în care 
domnul ministru Tătaru a declarat Aradul focar de infecție, aș avea două întrebări din 
situația respectivă. În situația respectivă, dacă schema de tratament costă atât de mult, va 
face o rectificare Guvernul bugetară în care să mai aloce bani pe Arad pentru a lupta 
împotriva Coronavirusului? Și a doua întrebare, am înțeles, este de înțeles, farmaciștii nu 
aveau de unde în situația respectivă, în cât timp vom avea la Arad toate medicamentele 
din schema de tratament folosită la Timișoara? Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Bun. Acuma, amândouă întrebările nu depind, sau mă rog, 
răspunsul nu pot să vi-l dau eu. Sunt convins că în perioada următoare Guvernul va face 
rectificare de buget și nu doar pentru zonele care sunt declarate focare, ci pentru toate 
regiunile din România. Nu există un Spital astăzi, vă garantez, care să aibă acoperit 
necesarul de medicamente. Peste tot sunt la limita necesarului și sunt în fiecare zi trimise 
cantități corelate cu nevoile. Deci, opriți vă rog frumos... nu știu, sursa de poluare, 
televizor, radio. Dacă doriți să mai interveniți? 

Dl Remețan Florin: Domnul președinte! Remețan sunt. Putem vorbi în privat o 
chestiune urgentă? 

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Remețan Florin: Să nu mai stăm, că nu ne înțelegem aici. 
Dl Cionca Iustin: Da, da. 
Dl Remețan Florin: Avem colegi care nu își închid microfoanele, cred că ne-am 

terminat și emisiunea...,  
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Dl Cionca Iustin: Discutăm în privat. Dacă mai sunt intervenții publice? 
Dna Popa Garofița: Spor la muncă, domnul președinte și dumneavoastră și 

medicilor! 
Dl Cionca Iustin: Mulțumim! Și vouă la fel! 
Dna Popa Garofița: Doamne ajută! 
Dl Cionca Iustin: Să aveți grijă. O zi frumoasă!  
Dna Popa Garofița: Doamne ajută! La revedere! 
Dl Boloni Gyorgy: La revedere! 
 
Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2020 s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
102/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe 
anul 2020. 

 
 
 

 
                Preşedinte,                                 Secretar General al Judeţului,  
              Iustin CIONCA                   Silvana LUPU 
 
 
 
                         
                                                                                              Întocmit, 

                     Patricia POPA 
 

 


